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Ошибка в статье «The strong base 
for using base editing in plants» 
(doi: 10.17816/ecogen567885)
С.В. Мыльников
Эко-Вектор, Санкт-Петербург, Россия

Редакция сожалеет, что в опубликованной версии тезиса доклада произведения инициал отчества автора Марии Ле-
бедевой был указан как А вместо В. Имя автора — Лебедева Марина Валерьевна. Редакция уверена, что допущен-
ная ошибка не могла существенно повлиять на восприятие произведения и интерпретацию информации читателями.  
В электронной форме на сайте журнала ошибка исправлена, файл статьи и выпуска обновлены.
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Erratum to “The strong 
base for using base editing in plants” 
(doi: 10.17816/ecogen567885)
Sergey V. Mylnikov
Eco-Vector, Saint Petersburg, Russia

The editorial board regret that in the published version of this conference paper the middle initial of the author Maria Lebedeva 
was shown as A instead of V. The author’s name is Marina V. Lebedeva. The editorial board is confident that the error could not 
significantly affect the perception of the work and the interpretation of information by readers. The error has been corrected 
online, the file of the article and the issue have been updated.
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